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Zasedání OZ 
 
Zasedání zastupitelstva obce Holovousy se koná   
v  pátek  5.  září  2008  od  19  hodin  v  kanceláři  
obecního úřadu s tímto programem: 

1) Průběh investičních akcí 
2) Služby České pošty 
3) Příprava slavností malináčů 
4) Různé 

 
Zasedání je veřejné, všichni jste srdečně zváni. 

 

 
 
 
Ze zasedání OZ 
 
Zastupitelstvo obce na svých zasedáních projednávalo výběr dodavatelů investičních akcí. Na rekonstrukci školní 
kuchyně v Chodovicích byla uzavřena smlouva s J.Hofmanem na dodávku gastrotechnologie a na stavební práce 
s P.Andrejsem, J.Francem a firmou Elmont. Na rekonstrukci kuchyně jsme získali dotaci MMR ve výši 400 tis. Kč 
za loňský úspěch v soutěži Vesnice roku. V červenci byla zahájena oprava pomníku obětem světových válek u 
hřiště. Kromě kamenických prací, které provádí Petr Bauer, bude instalován nový vlajkový stožár a upravena 
zeleň. Na obnovu pomníku jsme získali grant Královéhradeckého kraje ve výši 156 tis. Kč. V září bude zahájena 
rekonstrukce veřejného osvětlení, na níž jsme získali dotaci z Programu obnovy venkova ve výši 277 tis. Dojde 
k výměně svítidel, stožárů a částečnému rozšíření světelných bodů v části obce – v Holovousích v Záhumení, 
v Chodovicích na parcelách a v jižní části obce. Práce provede firma Elin z Hradce Králové. Pokračuje příprava 
žádostí do fondů EU - Regionálního operačního programu. Byla podána žádost o stavební povolení na 
rekonstrukci rybníku na Chloumkách, na nástavbu budovy obecního úřadu a vybudování sportovišť na hřišti u 
vagonu. Předpokládaná výzva pro podzimní příjem žádostí nebyla zatím pro venkov vyhlášena. Na úpravu zeleně 
a vybudování pěšin na veřejných prostranství připravujeme na říjen žádost do OP životní prostředí. 
OZ projednalo záměr České pošty převést do majetku naší obce budovu pošty v Chodovicích. Budoucnosti 
poštovních služeb a pošty, jejíž provoz v Chodovicích má být k 1.1.2009 ukončen, je věnován samostatný 
příspěvek.  
Pro výstavbu rodinných domů v lokalitě pod kostelem byla zpracována ing.arch.Martinem Pourem z Hořic 
architektonická studie. Ta řeší návrh rozdělení pozemků, umístění komunikací, doprovodnou zeleň, typ zástavby 
pro jednotlivé pozemky. Připraveno je 10 pozemků pro výstavbu. Na devět pozemků má obec již zájemce a jsou 
připravovány smlouvy k prodeji. V příštím roce je plánována výstavba inženýrských sítí. Jeden pozemek je ještě 
k dispozici.  
OZ projednávalo přípravu Bartolomějské pouti a Slavnosti holovouských malináčů. Škoda, že se do příprav a 
průběhu akcí naši zastupitelé příliš nezapojují a jejich  nepřítomnost na zasedáních OZ je stále častější.  
                                                                                                                                   
                                                                                                                                          Martina Berdychová 

 
 
 



 
 

 
Škola začíná 
 

V současné době se dokončuje rozsáhlá rekonstrukce a modernizace školní kuchyně. Děkujeme všem, 
kdo se zasloužili o tento projekt i jeho včasné dokončení.  

Přes veškerou snahu obecního úřadu, učitelek i zaměstnanců školy se podařilo získat pouze jednoho 
prvňáčka. Musíme respektovat rozhodnutí rodičů, kteří v dnešní době mají možnost výběru školy. V nejbližší 
době chceme vypracovat projekt a žádost o dotaci. Zaměříme se především na alternativní metody vyučování a 
využití již stávajících aktivit. Rezervy vidíme ve větší propagaci a v zapojení rodičů do činností školy. 

Školní rok zahájíme prvního září v 8 hodin slavnostním přivítáním nových žáčků. Do první třídy nastoupí 
Michaela Havelková, do druhé a čtvrté třídy Hana a Petra Trnkovy. 

Vyučovat budou v 1. - 3. ročníku mgr. Lenka Doležalová, ve 4. - 5. ročníku mgr. Zuzana Slezáková, ve 
školní družině paní Jana Bydžovská, v mateřské škole paní Stanislava Hradecká a Irena Peterová. Na částečný 
úvazek paní Soňa Jarošová a Lucie Nimsová. Školní jídelnu povede paní Soňa Jarošová, hlavní kuchařka bude 
paní Lucie Košťálová, školnice paní Romana Bangová, uklizečka paní  Markéta Bartoníčková. 

V nabídce zájmových kroužků je opět hra na flétnu, výtvarný kroužek, informatika, sportovní kroužek, 
zdravověda a nově keramika. Doufáme, že i letos pomohou s vedením kroužků rodiče a přátelé školy.  

Pro veřejnost nabízíme semináře automatické kresby, výtvarné semináře (keramika, malování na hedvábí, 
pletení košíků z pedigu, Tiffani – dle zájmu), seminář zdravé výživy. Semináře plánujeme koncem září a v říjnu. 
Zájemci se mohou předběžně přihlásit již nyní. 

V nejbližší době nás čeká tradiční návštěva Jičína, města pohádky, zahájení plaveckého výcviku, 
vystoupení a prodej dětských prací na holovouském malináči, se staršími žáky nová cyklostezka ve Vysokém 
Veselí. V listopadu výstava andělů, kde počítáme se zapojením rodičů a širší veřejnosti. Každý se může zapojit 
vystavením svých vyrobených či dříve získaných andělů. 

Dále chceme pokračovat ve všech aktivitách, tak jako v minulých letech. O dalších akcích vás budeme 
průběžně informovat. 

 Vítáme všechny vaše připomínky a náměty pro naši práci s dětmi. Všechny informace můžete získat 
kdykoliv ve škole nebo na tel. čísle 724 985 324. 

V tomto školním roce přejeme všem dětem hodně elánu, radosti z úspěchu a rodičům hodně energie, 
trpělivosti a všem spokojenost a pohodu.  

 
Mgr. Zuzana Slezáková  

 

Z mateřské školy a školní 
jídelny 
 
Nový školní rok v mateřské škole bude zahájen 1. 
září. K tomuto datu bylo zapsáno 28 dětí. Nově se 
budou s prostředím mateřské školy seznamovat Vít 
Klouček a Ondřej Bango z Chlumu, Anna 
Kráčmarová, Mária Lorenčíková, Natálie 
Melicharová, Jiří Slezák a Magdaléna Křovinová 
z Holovous a Matyáš Lepšík, Anna – Veronika 
Soukupová a Anežka Andrejsová z Chodovic. 
Počátkem září  se chystáme na festival Jičín – 
město pohádky a od poloviny září budeme dojíždět 
do bazénu v Hořicích na výuku plavání. 
Během prázdnin prošla školní jídelna při Základní a 
Mateřské škole v Chodovicích velkou rekonstrukcí. 
Byla vyměněna elektroinstalace, vybudována 
samostatná místnost pro přípravu a čistění zeleniny 
a brambor, provedeny nutné instalatérské a 
zednické práce. Po vymalování bude instalován  
nový plynový sporák a další  kuchyňské spotřebiče 
Na těchto pracech se podílely firmy Elmont Hořice, 
J.Franc z Chlumu, P.Andrejs z Chodovic a 
M.Hofman z L.Bělohradu. Všechny práce byly 
provedeny během prázdnin a nic nebude bránit, 
aby 1. září byl ve školní jídelně zahájen normální 
provoz. Od tohoto data nabízíme tak jako 
v minulých letech spoluobčanům odebírání obědů 
ze školní jídelny do jídlonosičů.                                         
                                                                     hrade                                                                                                         
 

 

 Napsali o nás 
 
1. pololetí 2008  
 
Jičínský deník (dále JD), 6.1.: Ochutnávka jablek. 
JD,15.1.: Před školními zápisy. JD,15.1.: Ovocnářské 
dny právě začínají. JD,16.1.: Ovocnáři se i dnes 
vzdělávají. JD,19.1.: Miminka-Josef Kužel z Holovous 
(foto). Nové noviny (dále NN),25.1.: Masopustní 
průvod maškar. JD,28.1.: Masopustní průvod maškar. 
JD,7.2.: Masopustní průvod maškar (foto). 
Právo,22.2.: Maxim Velčovský a kostel 
v Chodovicích. JD,28.2.: Turnaj v křížovém mariáši-J-
Dodrv(foto). JD,28.2.: Z mikroregionu Podchlumí. 
JD,5.3. Na zimní lyžařský sport ze školy (foto). 
JD,13.3.: Podpora místních produktů-seminář. 
JD,14.3.: Vyhlášení soutěže Vesnice roku. JD,19.3.: 
Vynášení Morany (foto). NN,21.3.: Drobní výrobci 
z Podkrkonoší s ochrannou známkou. NN,21.3.: 
Koncert v kostele – soubor Salve Radix. JD,22.3.: 
Koncert v kostele. JD,4.4.: Čtyři obce mikroregionu 
získaly dotaci. JD,12.5.: Noví občánci Holovous 
(foto). JD,13.5.: Rozdělení dotací obcím. JD,16.5.: 
Chodovická škola v italské Sgurgole (foto). JD,22.5.: 
To pravé z našeho regionu. Hořické noviny,28.5.: 
Pobyt dětí naší školy v Itálii. JD,19.6.: Obce 
Podchlumí uspěly v soutěži. NN,20.6.: Falešní 
prodejci v akci. JD,26.6.: Náš školní výlet-Sedmihorky 
(foto). 



 

 
Služby České pošty 
 
9. července jsem se společně s 28 zástupci obcí z ČR účastnila v Praze  jednání s generálním ředitelem a 
náměstky České pošty s.p. Schůzka byla svolána z důvodu prověřování efektivity pobočkové sítě. Ze znění 
zvacího dopisu jsem očekávala sdělení představitelů pošty, že budou rušit naši pobočku v Chodovicích. 
Úvaha nebyla mylná. Česká pošta,s.p. přechází k 1.8.2009 na akciovou společnost, zatím se 100% 
vlastnictvím státu. V rámci příprav na přechod na a.s je prověřována efektivita služeb pošty a také její 
majetek. Holovousy patří mezi 28 obcí, kde pobočka pošty působí v budově státu a byla nám budova pošty 
nabídnuta k bezúplatnému převodu. Dále naše chodovická pošta vykazuje nízkou míru vytížení a řadí se tak 
ke 180 poštám v ČR, jejichž provoz bude k 1.1.2009 ukončen. Česká pošta hledá alternativní způsoby 
poskytování poštovních služeb obyvatelstvu. Nabízí nám tři varianty poskytování služeb: 1) ponechat 
stávající provoz pošty v Chodovicích, to by pro naši obec znamenalo doplácet ročně poště finanční ztrátu 
240 tis. Kč. 2) posílit motorizované doručování, které by bylo jediným způsobem poskytování služeb v naší 
obci 3) formou sdílených služeb by služby poštovní byly zajišťovány (vedle motorizovaného doručování) 
pracovnicí obecního úřadu. Poštu bychom tak přemístili do Holovous a předpokládáme částečné financování 
poštovních služeb občanům z rozpočtu obce. K jaké z variant se přiklonit, bude rozhodovat zastupitelstvo 
obce na svém zářijovém zasedání. Rádi bychom znali i Váš názor, a proto se na Vás obracíme formou 
dotazníku, který je přílohou Zpravodaje. Napište nám, jaké služby pošty potřebujete dále využívat. Vaše 
příspěvky budou dobrým podkladem pro další jednání s představiteli pošty, kteří nás stále utvrzují, že služby 
České pošty nebudou na venkově omezovány, pouze budou zprostředkovávány alternativním způsobem. 
                                                                                                                                                                  mb 
 
 

 
 
Letní sezóna v Podzvičinsku     
www.podzvicinsko.cz 
 
Léto se nám krátí a podzim pomalu začíná klepat na vrátka. Proto bych Vás ráda seznámila s činností 
sdružení Podzvičinska v letní sezóně 2008. Sezónu jsme s mnohými z Vás otevírali 8. května a již se blíží 
doba, kdy ji pojedeme uzavřít. Otevírali jsme ji klíči a skládali puzzle jako znak sounáležitosti obcí 
Podzvičinska. Sezónu uzavřeme tradičně na vrchu Zvičina 20. 9. 2008. Vyhodnotíme nejlepšího draka 
drakiády a nebude chybět ani hudba k tanci či k poslechu. Po jarní zkušenosti zapojíme i starosty a zástupce 
obcí na území Podzvičinska. Proto Vás všechny srdečně zveme na zakončení turistické sezóny na 
Zvičině. Povinná výbava je  doma vyrobený drak!!! 
A jak probíhalo léto v Podzvičinsku? Sdružení Podzvičinsko se účastnilo v květnu jednání CzechTourism 
v Bukovanském Mlýně u Kyjova. Kromě navázání kontaktů, jsme se seznámili s vizí a činností 
CzechTourism,  regionálním tiskem, s klustery v CR, odsouhlasili jsme si monitoring  oblasti na rok 2009 atd. 
Spolupráce s CzechTourismem trvá i nadále. Podzvičinsko uzavřelo z CzechTourism smlouvu, kterou se 
zavazuje provést průzkum trhu, posílat příspěvky do regionálního bulletinu, příspěvky do kalendáře akcí pro 
rok 2009 a novinky do „133 premiér ČR pro rok 2009“.  
Konec května patřil prezentaci Podzvičinska na Pivním festivalu v Praze. Prezentovali se všechny oblasti 
v rámci dne Královéhradeckého kraje. Program připravený královéhradeckým krajem byl velice pestrý. Horší 
již byla komunikace s pořadateli festivalu. Podzvičinsko vyrazilo na festival s výrobcem trubiček, který na 
místě na ukázku trubičky stáčel a spékal oplatky.  
V červnu  proběhlo zasedání valné hromady  Podzvičinska. Byl přijat nový  člen obec Dolní Brusnice. 
Účastníci byli informováni mimo jiné o podané žádosti o grant do programu ROP, který bohužel nevyšel a o 
žádosti o grant na Zavírání turistické sezóny na Zvičině, který byl úspěšný. Dalším bodem byly Krkonošské 
cyklobusy a jejich kofinancování. Podzvičinsko se zavázalo kofinancovat provoz těchto cyklobusů. Oslovilo 
města a obce, kde autobus staví a získalo tak potřebné finance na projekt. Podzvičinsko jako součást 
turisticky významného území Krkonoše a Podkrkonoší plánuje spolupráci s SMO Krkonoše i do budoucna.  
Protože sdružení nezískalo grant z programu ROP, rozhodli jsme se vydat komerční trhací mapu ubytování 
a stravování. Jedná se o oblíbenou cyklomapu Podzvičinska velikosti A3, která bude obohacena  o kontakty 
ubytovacích a stravovacích zařízení. Mapa bude vydána ku příležitosti „Zavírání turistické sezóny na Zvičině“ 
20. 9. 2008. Tedy o další důvod více, proč navštívit v tento den vrch Zvičina. 
      
                                                                                                                                                           nosk      
 
 
 
 
      
 
 

http://www.podzvicinsko.cz


              
        
   10 regionální značka 
„PODKRKONOŠÍ regionální produkt ®“    
                je na světě!    
 
 
Dne 26. května v Ostroměři byla společně s občanským sdružením Apus, členy místní akční skupiny Podchlumí 
o.s. a místními zemědělci, podnikateli a výrobci vybrána podoba loga pro značení místních produktů 
v Podkrkonoší. Logo bylo pečlivě vybíráno z několika návrhů. Hlavním kritériem loga byl motiv, který by 
symbolizoval oblast PODKRKONOŠÍ. PODKRKONOŠÍ regionální produkt ®  znázorňuje pahorkatinu, horní část 
představuje vzdálenou horu Krkonoš. Dělící střední pruh obě části odděluje a spodní část symbolizuje vrchol 
Zvičiny a přechod do nížin a údolí. 
Jistě Vás hned napadne otázka, co je vůbec regionální značení výrobků? Z českých a moravských regionů 
pochází pestrá paleta výrobků, které jsou spojeny s tradicí a umem místních lidí, jsou velmi kvalitní a šetrné vůči 
přírodě apod. Pro tyto výrobky se u nás zavádějí regionální značky, které garantují jejich původ, originalitu a 
vazbu na konkrétní území, a zároveň slouží ke zviditelnění místní produkce.  V současné době je značení 
místních výrobků zavedeno v 9 oblastech - Krkonoše, Šumava, Beskydy, Moravský kras, Orlické hory, Vysočina, 
Górolsko Swoboda (Jablunkovsko), Moravské Kravařsko (Poodří) a Polabí. 
Cílem značení místních výrobků je zviditelnit region PODKRKONOŠÍ a pomoci zdejším výrobcům, zemědělcům, 
podnikatelům, řemeslníkům, ... atd. Značka usnadní orientaci zákazníkům a to jak turistům, kteří si chtějí odvézt 
skutečně pravý suvenýr z Podkrkonoší, tak místním obyvatelům, kteří chtějí nákupem podpořit především „své“ 
podkrkonošské výrobce. První výrobky budou certifikovány značkou PODKRKONOŠÍ regionální produkt ®  již na 
podzim na Slavnostech holovouského malináče 4.10. Certifikována může být široká škála výrobků - keramika, 
med, pekařské výrobky, sýr, dřevořezby, pivo, farmářské, uzenářské a slaměné výrobky, ovoce, zelenina, 
výrobky z kovu a ze skla, ...atd. 
Veškeré informace o značce PODKRKONOŠÍ regionální produkt ® naleznete na www.podchlumi.cz/, nebo v IC 
Holovousy. E-mail: info@holovousy.cz 
                                                                                                                                                                petra 
 

 

 

 
 

 
Jdeme k volbám 
 
V polovině října budeme mít opět možnost jít k volbám, tentokrát do krajských orgánů. Ve dnech 17. a 18. října 
2008 bude opět otevřena volební místnost v informačním centru v Holovousích. Jmenována byla volební komise 
ve složení ing.P.Kloutvor, L.Suchá, B.Knězáčková, S.Kopová a Z.Hofmanová. Volební lístky s kandidáty voleb 
dostanete s dostatečným předstihem domů do schránek. 
Přijďte  volit.  Stále platí, že  nepřijdete-li  k  volbám,  svou  neúčastí  zvolíte  většinou  toho  (nebo  politickou 
stranu), které si nepřejete.                                                                                                                 
                                                                                                                                                                  miš  
 
Slavnosti holovouských malináčů 
 
V letošním roce proběhne již šestý ročník Slavností holovouských malináčů. Na sobotu 4. října od 13 hodin 
připravujeme opět bohatý program. Vedle tradičního vystoupení dětí naší školky a školy vystoupí trio lesních rohů, 
kapela Nebozez pana Šafaříka, plánován je i koncert VHS prádelny s dívčí holovouskou předkapelou, divadelní 
představení ZUŠ Hořice – Lakomá Barka. Součástí slavností bude tradiční jarmark pěstitelů ovoce a zeleniny, 
který bychom letos chtěli obohatit přehlídkou místních produktů z Krkonoš, Orlických hor a Polabí. Slavnostně 
budou odpoledne předány první certifikáty majitelům značek Podkrkonoší - regionální produkt. Zámek nabídne 
opět výstavu ovoce a samozřejmostí jsou již tradiční soutěže – O nejlahodnější malináč a nejchutnější jablečný 
moučník. Opět plánujeme pečení koláčů v zámecké kuchyni. Slavnosti zakončí večerní zábava v hostinci U Krejčů. 
Protože byl v loňském roce rychle vyprodán stánek s pravými holovouskými malináči, obracíme se na Vás 
s výzvou k dodání malináčů do prodejního stánku. Více informací získáte na obecním úřadě. Příprava akce je dosti 
náročná a sil ubývá, přivítáme proto velmi  pomoc a zapojení kohokoli z Vás. Předem děkujeme.                                                                                             
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Chodovice s kostelem slaví 
865 let 
 
Ves Chodovice s kostelem se v písemných 
pramenech objevuje poprvé v listině 
pocházející z roku 1143, kdy byly Chodovice 
součástí panství Strahovského kláštera. Přesný 
rok založení kostela není znám, lze ale 
usuzovat, že vznikl již v 11. nebo 12. století. 
Archeologické nálezy kolem kostela svědčí o 
bohatém osídlení už v 9. století, kdy hradiště 
v blízké oboře bylo centrem celého kraje. Farní 
kostel sv. Bartoloměje v Chodovicích je 
zmiňován v listině pražského arcibiskupa Jana 
z Lochenic z roku 1389. Významnou etapou 
dějin kostela bylo 16. století, kdy v něm byli 
pohřbíváni majitelé zdejšího panství, sídlící 
v tvrzi v Holovousích (dnešní zámek). Jejich 
renesanční náhrobky najdete u vstupu do 
kostela a v lodi kostela. V erbu mají pannu na 
lodičce. Nejrozsáhlejší přestavba kostela 
proběhla v polovině 18. století, kdy byl 
majitelem panství rytíř Maxmilián La Motte de 
Frintropp a následně rod Levenerů (náhrobní 
desku hraběte Levenera najdete v 
panské oratoři).  Ze čtyř zvonů ve věži kostela 
se dochoval jediný - zvon Bartoloměj z roku 
1444. V barokní podobě se kostel podařilo 
zachovat a dnes opět tvoří významnou 
dominantu hřebene chlumů a symbol domova 
naší vesnice. 

 Tiziana Aurelia Cosso 
 
 
V našem kostele v neděli vystoupí Tiziana 
Aurelia Cosso, solistka a sborová pěvkyně 
symfonického orchestru Giuseppe Verdiho 
v Miláně, řízeného Richardem Chailly. 
Koncertovala mj. již v Itálii, Rakousku, Švýcarsku, 
Francii, Španělsku, Japonsku a dalších zemích a 
v neděli vystoupí v kostele sv. Bartoloměje 
v Chodovicích. Tiziana Aurelia Cosso je 
docentkou zpěvu na mezinárodní umělecké škole 
A.P.M.Music Center v Anagni. Její vystoupení 
v našem kostele zprostředkovala Olina Kozárová 
– Ferrari, která  ve svém bydlišti v italské 
Sgurgolle organizuje sbírky na obnovu 
chodovického kostela, partnerství dětí ze školy 
v Chodovicích a Sgurgoly, a vystoupení mladé 
italské pěvkyně je jejím dalším přínosem ke 
zviditelnění a obnově našeho kostela. Děkujeme, 
že její pouto k rodným Chodovicím je stále tak 
pevné. Tiziana Aurelia Cosso vybrala pro nedělní 
vystoupení ze svého repertoáru  melodie Vám 
určitě známé, uslyšíte hudbu Vivaldiho (Domine 
deus dal Gloria), Mozarta (Vy, co víte, co je to 
láska), Glucka (Co si počnu bez Euridiky), 
Haendla (Nech mne plakat, Largo) Berlioze 
(Habanera dalla Carmen), Pucciniho (O mé 
drahé dítko). Na klavír ji doprovodí pan Ščigol se 
ZUŠ v Hořicích. 

 
 
 
 

Slavnosti sv. Bartoloměje 
 
V neděli 24. srpna společně oslavíme 865 od první písemné zmínky o vsi Chodovice s kostelem sv. 
Bartoloměje. Snažíme se tak mj. více oživit tradici pouti v Chodovicích. Na farskou zahradu opět přijedou 
pouťové atrakce, letos jiného provozovatele – pana Novotného. V prostranství kostela, podél ohradní zdi, 
budou od 9 hodin, v rámci druhého ročníku pouťového jarmarku, umístěny stánky s tradičními řemesly. 
Účast jich potvrdilo čtyřicet. Najdete zde například keramiku, šperky, dřevěné hračky, košíkáře, malované 
obrázky, trička, hedvábí, výrobky ze skla, kornouty s karamelem, oříšky, trdelník, sýry, svíčky,… Zajištěno je 
i občerstvení. V prostranství za kostelem uvidíte i dvě loutkové představení – dcery Matěje Kopeckého, paní 
Novákové – Malé divadélko Praha, dopoledne Loutkové varieté (určeno i pro dospělé diváky) a odpoledne  
pohádku O kohoutkovi a slepičce. Od odpolední 13 hodiny bude pouťovou atmosféru dotvářet hudba 
Pražského pouťového orchestru, proložená dvěma vystoupeními 6 břišních tanečnic z Jičína. Pouťový 
jarmark bude v prostranství za kostelem zakončen divadelním představením – pohádkou, v podání 
Ochotníků z Blska. Na jarmark v prostranství kostela bude vybíráno od 12 hodin vstupné 20 Kč, děti do 10 
let budou mít vstup zdarma. Hlavní oslava proběhne samozřejmě v kostele. V 10 hodin se uskuteční 
slavnostní pouťová mše a po jedenácté zveme do kostela všechny, kdo se zapojili do záchrany kostela,  tedy 
i Vás kdo přispíváte na obnovu kostela, na společné setkání v kostele. Poděkováním  bude mj. koncert 
Martina Strejce. V kostele bude umístěna dokumentace obnovy kostela, historické snímky a další materiály, 
které zapůjčilo muzeum v Hořicích. Na odpoledne, na 15 hodinu, zajistila Olina Kozárová – Ferrari   pěvecké 
vystoupení Tiziany Aurelie Cosso z Itálie. Bude to určitě krásný zážitek, který si nenechte ujít. Přijďte na 
pouť, na jarmark, do kostela, určitě letos nebudete litovat! Pozvěte své příbuzné, známé, přispějte tak 
k oživení chodovické pouti! Děkujeme a těšíme se na setkání v neděli na Bartoloměje.                                                                                                                      
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Fotbalový turnaj 
 
V sobotu 16. srpna se konal za těžkých klimatických  podmínek  již  14.  ročník  pouťového  fotbalového  turnaje.   
Bylo zaregistrováno 5 místních družstev, která se utkala  v zápasech každý s každým. Zápasy se hrály za 
vytrvalého deště až do odpoledních hodin, nebyla nouze ani o zranění hráčů. Z výsledkové listiny: 1. místo - 
STARŠÍ,  2. místo – DUCHODCI,  3. místo -  SPORTING HAVANA,  4. místo – COCA COLA, 5. místo - MLADŠÍ. 
 

Zájezd pro seniory 
 
Na OÚ v Holovousích,  u pí.  Suché nebo pí. Hradecké se můžete přihlašovat na zájezd pro seniory, který se 
koná v sobotu 13. září 2008. V letošním roce navštívíme rodný domek  F.L.Věka v Dobrušce. V Novém Městě 
nad Metují se pokocháme krásou historického města s podloubím a prohlédneme si interiéry zámku a zámeckou 
zahradu s barokními sochami Matyáše Brauna. V závěru dne navštívíme pevnost Josefov a posedíme v Raisově 
chatě na Zvičině. Odjezd je v 7 hod. z Holovous se zastávkou v Chodovicích.  V posledních letech se nám 
nepodařilo tyto zájezdy plně obsadit, proto v letošním roce nabízíme volná místa i mladším spoluobčanům. 
Zájemci se mohou přihlašovat do 9. září 2008.  
                                                                                                                                                                           hrade 
 

Krátké zprávy 
 
+ Pouťová taneční zábava se koná v sobotu 23. srpna 2008  od 20 hod. v hostinci U Krejčů v Holovousích. Hraje   
   taneční soubor PLASTIK FÍFL z Miletína. 
+ Na OÚ je kontejner na elektroodpad /baterie, mobily, fény, vrtačky apod./ bližší informace na OÚ. 
+ Zájezd zahrádkářů na Zahradu Čech do Litoměřic se koná v úterý 23.9.2008. Přihlašovat se můžete na OÚ  
   v Holovousích nebo u P.Kloutvora na Chlumu a M.Šecové 
+ 20.9. se koná na Zvičině zavírání turistické sezóny spojené s drakiádou. 
+ Svoz odpadů – modrá známka /každé úterý/, zelená známka /svoz 1 x za 14 dní/ - 6.9., 30.9., 14.10., 28.10.,     
   žlutá známka /svoz 1 x za měsíc/ 2.9., 14.10. Svoz tříděných odpadů – žluté a oranžové pytle se odvážejí 2.9.,  
   a 7.10. Kontejner na papír bude přistaven u školy v Chodovicích od 15. září do 17. září. 
+ Prodejní doba prodejny smíšeného zboží  L.Zábranské v Holovousích zůstává nezměněna. 
+ Na hřišti u vagonu jsou stále v platnosti pravidla pro návštěvníky, platí zejména zákaz konzumace alkoholu,  
   obtěžování obyvatel okolní zástavby nadměrným hlukem, návštěvnost areálu je omezena do 22 hodin.  
   Nerespektování pravidel bude řešeno ve spolupráci s Policií ČR. 
+ Upozorňujeme na zákaz pálení odpadů! Pálit lze na venkovních prostranstvích pouze úplně suchý rostlinný  
   odpad, okolí nesmí být obtěžováno dýmem a zápachem, za porušení hrozí finanční postih. 
 
 

Společenská kronika 
 
Životní jubilea – blahopřejeme 
 

7.9.     Jaroslava Žďárská z Chodovic – 82 let 
8.9.     Zdeněk Morávek z Chodovic – 84 let 
24.9.   Lumír Lukeš z Holovous – 84 let 
19.10. Naděžda Pomezná z Chloumek – 75 let 
25.10. Anna Jónová z Holovous – 81 let 
 

Přistěhovali se 
 

Jitka a Radek Nožičkovi s dcerami Nikolou a Sabinou  
z Chodovic do Holovous 
Soňa Kurucová z Hořic do Holovous 
Bohuslav Jakl z Prahy na Chloumky 
Irena Sinajová s dcerami Nikolou, Jesikou a Dominikou  
z Ostroměře do Holovous 

 

        Zemřeli 
 

15.8. Bohuslav Jakl z Chloumek – 55 let 
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